
Volilna konferenca ZB NOV
Letošnja volilna korrferenca

KO ZB NOV Moste je bila v
polni dvorani občinske skupščine
13. decembra. Po oceni varnost-
no-politienega položaja v KS in
občini — podal jo je predsednik
OK SZDL Aleš Kardelj - so
sledila poročila odbora in komi-
sij.

Odbor je na 9 rednih sejah
obravnaval predvsem letni pro-
gram dela, ki je izhajal iz sklepov
naše konference in občinske kon-
ference ZZB Lj. Moste-Polje,
udeležbočlanstva nazboru voliv-
cev naše KS, priprave odbora in
članstva na pomembnejše letoš-
nje proslave, evidentiranje in pri-
jave kandidatov za delegate in
funkcije v SZDL, KS in občini.
priprave in organizacijo izletov,
obravnave predlogov komisije za
socialna vprašanja o denarni pcv
moči socialno šibkim članom or-
ganizacije, o obiskih bolnih čla-
nov in jubilantov, o predlogih za
brezplačen oddih članov naše or-
ganizacije v Banjolah in Mojstra-
ni, a ukvarjal se je tudi z življe-
njem in delom naše organizacije
na;>ploh in z družbenopolitičnim
življcnjem naše KS.

Komisija za socialna vprašanja
je na 14 sejah pripravljala pred-
loge za brezplačne oddihe članov,
razpravljala o obiskih in obdari-
tvah bolnih, o podelitvi obdnske
priznavalnine, o finančni pomoči
starejšim in bolnim članom za
dan republike. Njene predloge je

predsedstvo sprejelo.
Kadrovska komisija je na svo-

jih rednih sejah in na številnih
pogovorih s posameznimi člani
pripravljala predloge za podeli-
tev priznanj in za pripravo pred-
loga za evidentiranje možnih
kandidalov za volitve v krajevne
in občinske organe SZDL. Anali-
zirala je tudi druibenopolitično
aktivnost in sestavo našega član-
stva. Sestavila je podatke o sta-
rostni sestavi članstva, o vojnih
invalidih, o številu članov ZK itd.
V raznih organih in v DPO KS,
občine in društvih aktivno deluje
okoli 70 članov ali vsak četrti!
Imamo pa še lepo število članov,
ki bi bili lahko aktivnejši. Vendar
na večji del članov organizacije
ne moremo več računati z neko
večjo aktivnostjo predvsem za-
radi bolezni ali onemoglosti. Smo
pač organizacija brez podmladka
in za!o nas je iz leta v leto manj.
Kljub temu pa so posamezni člani
zelo aktivni v družbenopolitič-
nem življenju naše KS in je bilo
letos " KS podeljenih 16 priz-
nanj, od tega 12 članom zveze
borcev. En naš član je prejel tudi
srebrno značko OF.

Komlsija za SLO in DS je ažu-
rirala obrambni načrt naše orga-
nizacije. Veliko* število našega
članstva se je udeležilo in aktivno
vključilo v pripravo in izvedbo
vaje GOLOVEC 83. in številnih
drugih aktivnosti.
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